

Notice to Unitholders of **Credit Suisse Equity Fund (Lux) Italy**

Investors shall note that the investment adviser of Credit Suisse Equity Fund (Lux) Italy is "Credit Suisse (Italy) S.p.A." instead of "Credit Suisse Asset Management, LLC" as incorrectly mentioned in the current Prospectus dated April 2012.

A new Prospectus will soon be issued and Unitholders should note that the new Prospectus, the Management Regulations as well as the Key Investor Information Document, may be obtained or requested in accordance with the provisions of the Prospectus at the registered office of the Management Company.

Luxembourg, July 30, 2012

Credit Suisse Fund Management S.A.

Mitteilung an die Anteilhaber des **Credit Suisse Equity Fund (Lux) Italy**

Die Anteilhaber werden darauf hingewiesen, dass der Anlageberater des Subfonds Credit Suisse Equity Fund (Lux) Italy, "Credit Suisse (Italy) S.p.A." ist, und nicht "Credit Suisse Asset Management, LLC", wie aus versehen im Verkaufsprospekt von April 2012 erwähnt.

Die Anteilhaber werden darauf hingewiesen, dass die neuen Fassungen des Verkaufsprospekts sowie die Vertragsbedingungen und die «Wesentlichen Anlegerinformationen» («Key Investor Information Document») am eingetragenen Sitz der Verwaltungsgesellschaft – wie im Verkaufsprospekt festgelegt – bezogen bzw. angefordert werden können.

Luxemburg, den 30. Juli 2012

Credit Suisse Fund Management S.A.

CREDIT SUISSE FUND
 MANAGEMENT S.A.
 société anonyme
 5, rue Jean Monnet
 L-2180 Luxembourg
 R.C. Luxembourg B 72 925

Information to the Unitholders

Mitteilung an die Anteilhaber

CREDIT SUISSE EQUITY FUND (LUX)

<i>Name</i>		<i>Telekurs</i>		
		<i>-Valoren</i>	<i>WKN</i>	<i>ISIN</i>
Credit Suisse Equity Fund (Lux) Italy -b- EUR	EUR	349537	974241	LU0055733355
Credit Suisse Equity Fund (Lux) Italy -d- EUR	EUR	1402734	570164	LU0145378054
Credit Suisse Equity Fund (Lux) Italy -f- EUR	EUR	11154062		LU0492886626
Credit Suisse Equity Fund (Lux) Italy -i- EUR	EUR	1057956	934091	LU0108801654
Credit Suisse Equity Fund (Lux) Italy -p- EUR	EUR	11643591		LU0535581432
Credit Suisse Equity Fund (Lux) Italy -r- CHF	CHF	2746121	A0LE5G	LU0271235201
Credit Suisse Equity Fund (Lux) Italy -r- USD	USD	2746124	A0LE5H	LU0271293663
Credit Suisse Equity Fund (Lux) Italy -s- CHF	CHF	2746126	A0LE5J	LU0271243569
Credit Suisse Equity Fund (Lux) Italy -s- USD	USD	2746131	A0LE5K	LU0271297144